

Referat - Bestyrelsesmøde Distrikt Sjælland

Tid	10. februar 2026
Sted	Idrættens Hus
Deltagere	Alexander Rosenfeldt (AR), Benny Bo Nielsen (BBN), Maria Irmig Pedersen (MIP), Torben Ridder (TR), Thomas Schlüter (TS)
Afbud:	Mia Stjernby (MS), Ole Olsen (OO), Tabita Hartmann-Hansen (THH)
Inviteret:	Rasmus Askov – Frivillighedskonsulent, DCU
Referent:	Maria Irmig Pedersen

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden er godkendt.

2. Mød frivillighedskonsulent i DCU, Rasmus Askov (RA)

RA er ansat under DIF/DCU's strategispor 2026–2029 med fokus på frivillighed og igangsætter en rekrutteringsproces i 2026. Distriktet ønsker flere tidtagere for at mindske sårbarhed ved indskrivning og tildagning.

TR opfordrer RA til at samle flere klubber for bedre sparring og gør opmærksom på klubbernes begrænsede frivilligkapacitet. Distriktet anerkender, at opgaven med at aktivere flere frivillige er vanskelig.

3. Nyt fra formanden (MIP)

a. Dansk Håndcykelklub ny eliteklub

Parasport har opfordret klubben til at blive eliteklub, så landsholdsatleter kan deltage i UCI-løb. Begge distrikter og Morten Anderson bakker op og bemærker, at klubben allerede løfter løbsforpligtelser via egne arrangementer.

b. DIF og DGI foreningspulje

Der er kommet mail fra foreningspulje. Flere klubber har søgt midler allerede.

c. Distriktstræningslejr

Distriktstræningslejr afholdes i marts. Distriktet har tidligere givet tilsagn om tilskud. Økonomien er på plads og tilskud fra distriktet er ikke nødvendigt i år. MIP tager forbi distriktstræningslejren.

4. Økonomi (TR)

a. Regnskab 2025

TR har sammen med distriktets revisorer gennemgået regnskabet. Viser et overskud på 37.000 kr. Revisionspåtegning er lavet; regnskabet underskrives på årsmødet

b. Budget 2026

Konservativt budget med nedjustering på indtægter. Budget er til orientering på årsmødet.

c. Kommissær budget 2026

Møde afholdt med kommissærudvalgets formand Lars Groneman og HC. Budgettet er gennemarbejdet. Der er ønske om nye radioer for bedre rækkevidde og sikkerhed. TR foreslår finansiering via genopretningsfonden.

TS efterspørger afklaring om kompatibilitet med intercom-systemet fra 2025 – forventes at fungere. Distriktet opfordrer til at se på aflønning af nye kommissærer

5. Årsmøde (alle)

Planlægning af årsmødet.

Til distriktsbestyrelsen peges på Peter Savage (DMK). Der kan komme emner til selve årsmødet. TR har bedt David om at lave oversigt over antal stemmer til årsmødet i forhold til licens antal.

Lotte og David er stemmetællere. TR står for indskrivning.

MIP opdaterer præsentationen. Årsmødet optages til brug for referat.

6. Oplæg fra Distrikt Jylland / Fyn til ny struktur for klubidentitet (MIP)

MIP læste kort op fra det oplæg, der var kommet fra Distrikt Jylland / Fyn for ændring af struktur for klubidentitet på discipliner. Således at licenspris pr. medlem blev sat ned for den enkelte disciplin, mens der så er tilkøb for landevej. Eksempel: E-cykel klub betaler 6.000 (JF) og skal lave e-cykelløb for at være eliteklub, licens for e-cykling koster 650 kroner, mens tilkøb af landevejslicens koster 650 kroner. For landevej, der gælder alle discipliner, er licensen 1.050 kroner.

MIP havde fået henvendelse fra Christian Ranneries, der er blevet bedt om at bære det videre i et udvalg, når det har været vendt på distrikternes bestyrelsesmøder.

THH og TR udtrykker bekymringer ift. transparens af, ligestilling mellem discipliner og risiko for færre kvinder i sporten.

Det fremgår ikke, hvordan betaling fordeles mellem DCU og distrikterne.

Bestyrelsen anbefaler, at forslaget indgår i det igangværende strukturarbejde.

MIP informerer Michael Jørgensen og Christian Ranneries. Sjællands nuværende licenspriser fastholdes.

7. Future Racing (TR)

CPH Sprint har henvendt sig angående brug af dommervogn og tidtagning til eventet.

Samme vilkår som sidste år. Kasper Læssøe er med. MIP informerer event.

Future Racing er der mulighed for at køre med ungdomsklasserne i Københavns gader.

Der er et kortere vindue end sidste år til afvikling af løbet. David laver oplæg til en tidsplan og arbejder videre sammen med ABC og Hillerød CC.

8. FBL & Frederiksberg Criterium (TR)

Der er sammenfald mellem FBL's datoer i terminen og Frederiksberg Criterium.

Vi som distrikt prioriterer FBL løbet.

TR har talt med Kasper Læssøe om vi kan håndtere begge løb. Det er bekræftet.

MIP kontakter Veggerby events angående arrangør tilladelse fra DCU. Ellers kan vi ikke stille med kommissærer og dommervogn.

Pris for brug af tidtagning m.v. vil være den samme som til CPH Sprint.

9. Eventuelt (Alle)

a. Rygnumre - proces for 2026 (TS)

TS orienterede om at aftale med Demin er på plads. Koordineret med Distrikt Jylland/Fyn. MIP understreger behov for klar kommunikation på tværs af distrikter og til licenshavere fra 2025 og 2026. TS orienterer indskrivningen og sikrer support ved sæsonstart.

b. Tidtager planlægning af sæsonen

Tidtagerteamet bemander sig selv. For Demin Cup på Bornholm kan det være distriktet, der påsætter bemanding, hvis flere ønsker opgaven.

Ønske om møde mellem kommissær og tidtager-team forud for sæsonen. Tre fra hvert team + distriktsbestyrelse

- c. *Orientering om dommervogn (TR)*
TR og David undersøger mulighed for sponsorat, sponsoreret evt. via skiltefirma. DCU's eventchef er informeret om postnord.
- d. *Pigecamp den 21.-22. februar*
MIP har ikke mulighed for at deltage og forespurgte om andre kunne være repræsentant for distriktet.

Næste møde afholdes mandag den 16. marts 2026.